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De ce Africa?  

Nu cred că e o întrebare foarte grea. Cred că pentru oricine crede în 

Cristos, implicit Îl admiră și vrea să Îi urmeze modelul. Așa încerc eu să trăiesc. 

Cred că Isus ne-a dat viața Lui ca model și cred că cel mai important lucru pe 

care ne-a învățat este să arătăm iubire celor din jur prin felul în care trăim. 

“Misiunea” noastră, la orice nivel (în familie, în diversele noaste rețele sau chiar 

și pe plan mondial) la care am fost chemați este să prezentăm această iubire 

(reală, adevărată, pură) celor din jur.  

Asta este scopul meu în fiecare zi, și aceasta o să fie și în Africa: de a arăta acelor oameni că 

suntem exact la fel ca ei, poate nu mai răi, dar în nici un caz nu mai buni; că Isus îi poate trasforma; că îi 

iubește întru-un mod adevărat, tangibil și că ne folosește pe noi ca să le arătăm asta.  

 


